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VLIF-steun  -  Ontwikkeling kleine landbouwbedrijven

Naast de grote slokop aan investeringssteun voorziet het VLIF (Vlaams 
Landbouwinvesteringsfonds) nog in een aantal kanalen ter ondersteuning van land- en 
tuinbouw. Die ontvangen jaarlijks een relatief beperkt aantal aanvragen, die doorgaans 
allemaal gunstig worden beoordeeld.

Een uitzondering betreft steunaanvragen voor de ontwikkeling van kleine 
landbouwbedrijven. In 2017 werden vier steunaanvragen ontvangen en goedgekeurd. In 
2018 waren er vier aanvragen, waarvan twee werden weerhouden. In 2019 waren er 
twee aanvragen, die beide werden geweigerd.

Hoe verklaart de minister de dalende trend inzake steunaanvragen voor de ontwikkeling 
van kleine landbouwbedrijven bij het VLIF, zowel qua het totale aantal vragen als 
effectieve goedkeuringen? In hoeverre noopt dit tot een evaluatie van dat 
subsidiekanaal?
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Het aantal aanvragen voor de steun voor ontwikkeling van kleine landbouwbedrijven  is 
gedurende de huidige programmaperiode van het Vlaamse 
plattelandsontwikkelingsprogramma (PDPO III) vrij laag gebleven. Dit heeft waarschijnlijk 
te maken met de specifieke voorwaarden die gelden om voor deze maatregel in 
aanmerking te kunnen komen. Volgens de Europese regelgeving die van toepassing is voor 
de huidige periode van het gemeenschappelijk landbouwbeleid moet er vertrokken worden 
vanuit een bestaand landbouwbedrijf om deze steun te kunnen geven. Er mag dus geen 
nieuw bedrijf opgericht worden. Eveneens volgens de Europese regelgeving is er een 
maximumplafond van 15.000 euro. Vanuit een onderbouwde nodenanalyse, en in 
afwachting van de definitieve Europese Verordeningen voor het nieuwe GLB, onderzoek ik 
de mogelijke Vlaamse steunmaatregelen voor de nieuwe GLB-periode.


